
 

 

 

‘Ome Arie’ Ooms stemt uiteraard nog steeds rood. 

Waar ga je op stemmen Arie? 

Op de PvdA natuurlijk. Ik stem nog steeds rood.  Ik hoef trouwens niet per post te stemmen, hoor. De 

brievenbus is verder weg dan de Beukelmanschool, dat redt ik nog wel! 

Waarom stem je op de PvdA? 

De enige partij die me een beetje aanstaat. Ben al 65 jaar lid, daar hebben jullie me nog een medaille 

voor gebracht. PvdA heeft ook wel eens fouten gemaakt, maar dat doen anderen ook.  

Wat vind je van het terugtreden van Lodewijk Asscher? 

Zonde. Hij had niet moeten discussiëren met Diederik Samsom. Dat is niet goed geweest. Het lijkt wel 

of alles de schuld is van de PvdA. Rutte en de VVD zijn al 12 jaar aan het bezuinigen. De VVD maakt 

reclame met hem, het eigen programma van de VVD brengen ze niet naar voren. Asscher heeft als 

een van de weinigen verantwoordelijkheid getoond. De rest bleef zitten. Rutte is er net zo goed 

verantwoordelijk voor, maar hij lacht alles weg. Goeie vent hoor, Asscher, jammer dat hij op is 

gestapt, maar kon eigenlijk niet anders, hij was een goeie spreker in de kamer, zonder briefje en heel 

alert in het debat.  

Hoe doet Lilian Ploumen het? 

Ze heeft zeker wat in d’r mars, goeie minister geweest en bij de Verenigde Naties. Ze moest er wel 

even inkomen, maar kwam heel goed uit de bus in het debat met mevrouw Kaag. Heb er wel 

vertrouwen in. 

Heb je tips voor haar? 

Niet weer een tweede keer met de VVD in de regering. Ze doen zich nu linkser voor, maar na de 

verkiezingen zijn ze het zo weer vergeten. De kamer lijkt wel een Poolse landdag te worden met 

rechtse partijen als PVV en Forum en allerlei kleine partijtjes. Ik hoop dat de PvdA weer flink wat 

groter wordt, met zo’n 25 zetels, dan kunnen we misschien weer een vuist maken.    

 


